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Geachte leden van Gedeputeerde Staten, 

 

We hebben uw visie op de Brabantse leefomgeving (ontwerp) gelezen. Middels dit schrijven geven 

wij onze inspraakreactie. 

 

De visie focust erg op de agrarische sector terwijl sommige andere sectoren nauwelijks of niet 

genoemd worden om de milieudoelstellingen uit het akkoord van Parijs te halen. 

 

De investeringen die u in deze visie oplegt aan de agrarische sector zullen voor veel boeren te hoog 

zijn om nog terug te kunnen verdienen. Bedrijfssluitingen en verpaupering zullen dan het gevolg 

zijn. Ook leveren de agrariërs een belangrijke bijdrage bij het beheren van ons buitengebied. Dit 

terwijl wij nu al het meest CO2-arme vlees van de wereld voortbrengen. Aangezien de 

wereldbevolking nog steeds toeneemt zal de voedselproductie zich waarschijnlijk verplaatsen naar 

landen waar minder milieuvriendelijk geproduceerd wordt. U schiet dan met deze visie in uw eigen 

voet. Wij vragen u meer tijd te nemen voor de transitie zodat investeringen voor de transitie beter 

aansluiten de reguliere investeringen die sowieso gedaan moeten worden in de agrarische sector. 

 

Ook vragen wij u om meer in de geest van de nieuwe omgevingswet in overleg met alle 

stakeholders tot oplossingen te komen. Hiervoor moet de gemeentelijke omgevingsvisie ook de 

ruimte kunnen bieden zonder dat daarbij teveel opgelegd wordt door de provincie. Daarbij is onze 

gedachte dat het alleen weliswaar sneller gaat maar samen, ook met de agrarische sector, komen 

we verder. 

 

De Provincie zou daarbij meer in kunnen zetten om een wenkend perspectief te schetsen en 

eventueel met subsidies de juiste richting te faciliteren. 

 

Wij vragen u om deze opmerkingen te verwerken in uw omgevingsvisie. 

 

Hoogachtend, 

Gemeenteraad van Heeze-Leende 

 

 

Burgemeester       Griffier 

 


